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Mas sobre el
Montserrat Montero

Estic totalment d'acord amb el

senyor alcalde, algu per if s'a

trevit a posar ordre al Montse
rrat Montero.

ANNAFELIU

Sr. Gimenez,
Ha hecho muy bien en mon

tar esta encuesta, lastirna que
no se ha dado cuenta que los

padres ya pedfan una decision
de estas caracterfsticas y desde

luego deben estar satisfechos.
Les felicito por su valor y tam

bien al alcalde por su implica-
cion.

PEPITA HOMS

Annibalpeatonal
Al carrer Annibal. el tram que
va de Princesa a Roger de Flor
l'han fet peatonal. el tree nou

en que les obres han durat mes

que les de la catedral. hi han

possat uns "palitos" en que al

gu si fara mal, i no ens han in
format perque ho han fet pea
tonal i per mes "INRI" a la sor

tida al carrer Roger de Flor hi
ha un "STOP", per que ser

veix?

JOAN RAMOS I ROBUSTE

Verano 2007
Kiosco Marin

Nuestro punto de venta les
desea felices vacaciones para
todos los que se van 0 se que
dan en la ciudad. Todos nece

sitamos un respiro por esta

epoca.
Para que ustedes sepan el

horario de agosto. les informa

que sera cada dia de 7 a 14.

Con este horario creemos

que todos tendran un poquito
de tiempo para elegir su lee
tura preferida 0 prensa desea
da para su merecido descanso.

Aprovecho para dar las gra
cias a los repartidores de

prensa, pues tarnbien cuenta

su trabajo para poder hacer el
nuestro. Gracias por poner es

te deseo en su revista que por
su puesto es la que mas venta

tiene en nues-

tro punto des
de hace 31

afios. Estoy se

gura que han
sido miles y
miles de ejem
plares.

Gracias
ELOMARiN
HERRERiAS

Recienternente, he tenido a

mi madre ingresada en Ur

gencias del Hospital de Gra

n o l l e r s. donde he podido
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Quan els petits ens sentim grans

Fa
just una setmana, la Penya Barcelonista Grano

llers va finalitzar la re�l,itzacio dels difer�nts a�tes
previstos per la celebracio del nostre 30 amversan.

Som una penya jove i per tant dinamica. som una

penya viva i per tant amb molta il-lusio de creixer. Som

una penya petita arnb un esperit gran
Aquest sentiment "gran" s'ha reforcat al llarg d'aquests

mesos que hem estat de celebracions. paraula que indica

organitzar activitats perque tothom les pugui gaudir. I no

se'ns escapa a ningu que organitzar es dificil.
Pero hem de dir amb veu alta que ha estat facil, Hem

de dir que estern contents perque la Penya Barcelonista
Granollers te molts amics. Intentem contribuir en el crei

xement de la nostra ciutat. pero ella ens torna mes del

que li podem donar.
Volem agrair la col-laboracio de les entitats que ens han

ajudat a fer possible aquestes celebracions. a aquelles
persones que amb la seva participacio individual han es

tat al costat de la penya (en els dos debats organitzats. en

el concurs gastronomic -com a participants i com a jurat-.
en les danses i balls del dia 15 de juliol. fent-ne difusio en

els mitjans de comunicacio. ... ), i participant en el dinar
oficial. A tots ells moltes grades.

No ens es possible dirigir-nos a tots vo

saltres particularment. pero tots ens heu

ajudat a sentir-nos grans. Gracies, Nosal
tres continuarem treballant per, entre

tots, fer ciutat.
ANTONIO CASTILLO BARBA

President de la

Penya Barcelonista Granollers

comprobar la saturacion y la

falta de medios de que dispo
ne.

Despues de casi tres largas
horas de espera. por fin nos

toco el turno para que empe
zaran a hacerle las corres

pondientes pruebas. Una ho
ra mas tarde me permitieron
estar con ella a la espera de
los resultados. La situaciori
alli dentro la considere pro

pia del tercer mundo. Todos
los boxes ocupados y los pa
sillos llenos de camillas y si

llas con enfermos y sus co

rrespondientes acornpafian
tes. Me p ar e cio realmente

vergonzoso y denigrante, y
rna s a un cuando al d ia si

guiente fue a mi madre a

quien Ie toco estar todo el dfa
en el pasillo. con el continuo

ir y venir de gente.
Mi queja no va destinada al

personal sanitario sino a la
falta de medios ante una si

tuacion que ocurre a diario y
que, por ello, se llega a con

siderar tan "normal" que la

gente se resigna y no se que
ja.

A los senores politicos les

pedirfa que por favor se pre

ocuparan mas de este terna.
buscaran soluciones a corto

plazo e invirtieran mas dine
ro en sanidad.

Un ultimo apunte: conside-

ro que el parquing deberfa
tener precios mas medicos.

ANGELS GUTIERREZ
PLAZAS

Granollers

Saber acceptar
la nostra propia vida

Considerant que per regla ge
neral en el nostre pais es pot
arribar a viure fins els 75 0

els 85 anys dedat. fa pensar
que aquesta xifra representa
de 10 a 15 anys mes de vida

que en les ultirne s decades
del passat segle XX. Eis grans
i bons resultats cientffics en

la medicacio. juntament amb
la millora .dels aliments, fan

que la vida es vagi perllon
gant. Estern a principis del

segle XXI i sha de recordar

que encara hi ha malalties
molt greus i de diffcil curacio
com el parkinson, que es pa
teix en edat avancada. Da
vant uns fets tan reals no es

pot d eixar d'esmentar que
una de les bases principals
per viure un estat mes optim
quan es van

complint anys
es saber accep
tar la nostra

propia vida, si

gui amb rnes 0

menys dolor.
M.IBORRA

LES FRANQU ESES

EI ACA aporta
medio millon de
euros ala
canalizacion de
la riera Carbonell
La Ag ericia Catalana de
IAigua (ACA) subvencio
na ra con mas de medio
millen de euros la ejecu
cion de una parte del pro
yecto de canalizacion de la
riera Carbonell a su paso
por la zona deportiva de
Cerro dAvall. Concreta
mente el ACA ap or tara

523.638 euros de los
698.185 euros que cuesta

la obra. 10 cual representa
un 75% del total.

Al margen de resolver
los problemas de desbor
damiento de la riera en es

te trarno. el proyecto in

cluye la coristru ccion de
un vial paralelo a la calle
de la riera para mejorar la
conexion de la ronda nor

te con Cerro dAvall. Estas

obras son paralelas a las
actuaciones de ordenacion
de la zona deportiva que
incluyen la arnpliacion del

puente de la calle Migdia y
el traslado de la estacion
transformadora existente.
dado que queda justo en

medio del paso del nuevo

vial. Estas ultimas obras

ya se han puesto en mar

cha y se espera que esten
ejecutadas en unos diez
meses. RdV

FOGARS

Reformaran
el local municipal
Mariona
EI Ayuntamiento de Fo

gars de Montclus ha firma
do un convenio con la Di

putacion de Barcelona por
el cual percibira 150.000
euros para la reforma del
local municipal Mariona.
La obra. incluida dentro
del programa local Xarxa

Barcelona Municipis de

Qualitat, co nsi s tir a en

efectuar las reformas nece

sarias para evitar las ac

tuales filtraciones de agua
y la reriovacion de dife
rentes materiales que se

han quedado anticuados.
Ademas se aprovechara la

reforma para mejorar las

fachadas del inmueble.
RdV
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